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اینیستا: امیدوارم اسپانیا و ژاپن صعود کنند 
هافبک پیشــین تیم ملی 
کرد  امیدواری  ابراز  اســپانیا 
ماتادورها در کنار ژاپن به دور 
دوم جام جهانی قطر راه یابند.
به گزارش ایسنا و به نقل 
از کیــودو، آندرس اینیســتا، 
که گل پیروزی اســپانیا را در 
فینال جــام جهانی ۲۰۱۰ به 
ثمر رساند، گفت که امیدوار به صعود اسپانیا و ژاپن به مرحله یک هشتم نهایی  
جام جهانی امســال در قطر است. هافبک ویسل کوبه در یک نشست خبری در 
اوزاکا گفت: البته من از اسپانیا حمایت می کنم، اما دوست دارم ژاپن نیز به دور 
بعدی این رقابت ها صعود کند. اســپانیا تیم شــگفت انگیزی است. ژاپن نیز از 
بازیکنان جوان زیادی استفاده می کند که در کنار هم بسیار خوب بازی می کنند. 
البته در این گروه آلمان نیزشــانس زیادی دارد. آن ها ۴ بار قهرمان جام جهانی 

شدند و از مدعیان این دوره از رقابت ها محسوب می شوند. 
اینیستا گفت: هم برای اسپانیا و هم برای ژاپن، شکست دادن آلمان مستلزم 
آن است که آن ها ۱۰۰ درصد بهترین عملکرد خود را داشته باشند. سامورایی ها 
در اولین دیدار خود در جام جهانی به مصاف تیم ملی آلمان می روند و این دیدار 
اهمیت زیادی برای دو تیم خواهد داشــت تا امتیاز بگیرند. با این حال، در لیگ 
دسته اول ژاپن موسوم به جی لیگ، ویسل کوبه در ۹ بازی این فصل بدون برد 
اســت و هافبک اسپانیایی امیدوار است زمانی که بازی های مرحله گروهی لیگ 

قهرمانان آسیا شروع می شود، این تیم نیز تقویت شود.
اینیستا در مورد مربی شدن در آینده گفت: به این موضوع فکر می کنم. تلاش 
می کنم مربی شــوم و با گذشــت زمان به این موضوع بیش تر علاقه مند شده ام. 
فوتبال من را به وجد می آورد.  او در پایان صحبت هایش گفت: ما می خواهم تمام 
توان خود را برای کســب نتایج خوب در لیگ قهرمانان آســیا به کار بگیریم که 

انگیزه ای برای عملکرد خوب ما در لیگ نیز خواهد بود.

درآمد هنگفت فرگوسن در ۸۰ سالگی 
بــا وجــود این که ســر 
الکس فرگوســن تقریباً یک 
دهه پیش به عنوان سرمربی 
بازنشسته  منچســتریونایتد 
شد، طبق گزارشات، هنوز در 
۸۰ سالگی ۲۳۵ هزار پوند در 

هفته درآمد دارد.
به گزارش ایسنا و به نقل از 
ســان، فرگوسن در سال ۲۰۱۳ پس از کسب ۱۳ عنوان قهرمانی لیگ برتر و دو 
جام لیگ قهرمانان اروپا اعلام بازنشستگی کرد. به گزارش سان، فرگوسن ۹ سال 
پس از گذراندن دوران ۲۶ ســاله خود در اولدترافورد سالانه دو میلیون پوند به 
عنوان سفیر منچستریونایتد درآمد دارد. این نشریه بریتانیایی هم چنین گزارش 

داد که مجموع درآمد او حدود ۲۳۵ هزار پوند در هفته است.
طبق آخرین آمار شــرکت تبلیغاتی ورزشــی ACF، فرگوسن سال گذشته 
۱۲.۲ میلیون پوند درآمد داشــت و دارایی هــای او از ۱۷.۵ میلیون پوند به ۲۶ 

میلیون پوند در سال ۲۰۲۱ افزایش یافت.
پس از بازنشستگی فرگوسن، هیچ مربی نتوانست استانداردهایی را که او در 
منچستریونایتد تعیین کرده بود، برآورده کند. به گفته وین رونی، مهاجم پیشین 
شــیاطین سرخ، نقش فرگوسن در باشگاه یونایتد بسیار حائز اهمیت است و هر 

مربی جدیدی که هدایت تیم را برعهده می گیرد، تحت فشار قرار می دهد.
رونی به برنامه فوتبال دوشــنبه شب اسکای اسپورت گفت: وقتی سر الکس 
بازنشسته شد، فکر می کنم همه می دانستند که کار بسیار دشواری خواهد بود. 
دیوید مویس وارد شــد و نتیجه ای حاصل نشــد و از آن زمان لوییس فن خال، 
ژوزه مورینیو، اوله گونار سولسایشر و رانگنیک اضافه شدند. ما مربی های خوبی 
داشتیم، اما منچستریونایتد باشگاهی متفاوت از بسیاری از باشگاه ها در سراسر 
جهان است. به مربی الان نیاز داریم که جایگاه یونایتد را بداند و بتواند این تیم را 
بار دیگر در زمره بهترین ها قرار دهد. اگر مدام هر دو سال یک بار مدیر را عوض 
کنید، این اتفاق نخواهد افتاد.  فرگوسن مانند پدرخوانده باشگاه بود؛ نه فقط برای 
بازیکنان، بلکه کارکنان و آکادمی. او در بالای همه چیز بود. زمانی که شما چنین 
فردی را از دســت می دهید، شخص دیگری وارد می شود و این یک تغییر بزرگ 
اســت.  فرگوسن در ۲۶ سال حضور در منچستریونایتد، سیستم استعدادیابی را 
متحول کرد و آکادمی قدرتمند منچستریونایتد را پر و بال داد. اقدامات فرگوسن 
در آن ســال ها خارج از مستطیل سبز بود و می خواست باشگاه هویت بزرگ در 

زمین بلکه در بیرون از آن داشته باشد.

دلایل افت فوتبال ایتالیا از دید زولا 
جانفرانکو زولا معتقد است 
که اینتر در این فصل بهترین 
گزینه برای کســب اسکودتو 
اســت هم چنیــن او توضیح 
می دهد که چرا فوتبال ایتالیا 
کیفیت ندارد. به گزارش ایسنا 
و بــه نقل از فوتبــال ایتالیا، 
جانفرانکو زولا، مهاجم پیشین 
کالیاری و ناپولی در مصاحبه ای با La Gazzetta dello Sport دیدگاه خود 
را در مورد شرایط فعلی فوتبال ایتالیا بیان کرد. او ابتدا درباره شرایط تیم ها برای 
قهرمانی در لیگ ایتالیا گفت: رقابت برای کسب اسکودتو کاملا باز است و سه تیم 
برتر تنها با چهار امتیاز با هم فاصله دارند.  با این حال، اینتر تنها یک امتیاز کمتر 
از میلان صدرنشین دارد و یک بازی عقب افتاده دارد و فکر می کنم شانس اینتر 
برای قهرمانی بیشــتر است.  نراتزوری روز یک شنبه در ورزشگاه آلیانز یوونتوس 
را شکســت داد و زولا آن ها را به عنوان مدعی کسب اسکودتو می بیند. او گفت: 
من فکر می کنم اینتر به خاطر کیفیت تیمی برتری اندکی نسبت به سایر رقیبان 
دارند و می دانند چگونه برنده شــوند. با این حال، میلان و ناپولی نیز بسیار قوی 
هستند. شاید تا هفته پایانی باید منتظر بود و دید چه تیمی جام قهرمانی را بالای 
سر می برد. میلان شور و شوق و سبک بازی هیجان انگیزی دارد. آن ها می توانند 
در همه جا برنده شــوند و تجربه زلاتان ابراهیموویچ و اولیویه ژیرو بســیار مهم 
خواهد بود. اینتر نیز به لطف کار آنتونیو کونته که اینزاگی با ایده هایش آن را ادامه 
داد، ذهنیتی برنده دارد. زولا در طول دوران بازی خود در ۲۳۸ بازی در سری آ 
۹۰ گل به ثمر رساند. او قبل از پیوستن به چلسی در سال ۱۹۹۷ برای ناپولی و 
پارما نیز بازی کرد. او در سال ۲۰۰۳ به ایتالیا بازگشت تا برای کالیاری بازی کند. 
این مهاجم پیشین بخشی از تیم ناپولی بود که دومین و آخرین اسکودتو تاریخ 
خود را در فصل ۹۰-۱۹۸۹ به دســت آورد. او هم چنین یک سوپرکاپ ایتالیا را 
با پارتنوپی )لقب ناپولی( برد. زولا هم چنین در ۳۵ بازی با ایتالیا ۱۰ گل به ثمر 
رســاند اما فقط یک بازی در جام جهانی انجام داد. زولا درباره افت فعلی ایتالیا 
گفت: من برای مثال با فوتبال خیابانی بزرگ شدم. این شرایط برای من آسان تر و 
آموزنده تر بود. این تکنیک باید در هسته آکادمی های فوتبال ایتالیا باشد. تیم های 
ایتالیایی افت کردند. باشــگاه های لیگ برتر بودجه بیش تری دارند، رئال مادرید 
و بایرن مونیخ همیشه قدرتمند هستند. ما چنین تیم هایی در ایتالیا نمی بینیم. 
ما در ایتالیا منابع زیادی نداریم و باید از ایده ها و هوشــمندی خود برای کاهش 

فاصله و بالا بردن کیفیت فردی بازیکنان استفاده کنیم.

والیبال در سوگ نخستین کاپیتان تاریخ تیم های ملی
محمد شریف زاده نخستین 
کاپیتــان تاریخ تیم های ملی 
والیبال مردان ایران درگذشت.
به گزارش ایسنا، مهندس 
محمد شریف زاده پیشکسوت 
ارزشمند والیبال که به عنوان 
کاپیتان تیم ملی مردان ایران 
بازی آسیایی ۱۹۵۸حضور  در 
داشــت و با این تیم مدال نقره آسیا را بر گردن انداخت، پنج شنبه بر اثر ایست 
قلبی درگذشت. مراسم تشییع و خاکسپاری زنده یاد شریف زاده ساعت ۱۱ و ۳۰ 
دقیقه شنبه ۲۰ فروردین در قطعه نام آوران بهشت زهرا )س( برگزار خواهد شد. 
فدراسیون والیبال در پیامی این ضایعه غم انگیز را به خانواده زنده یاد شریف زاده و 
خانواده بزرگ والیبال تسلیت گفت و از ایزد منان برای آن مرحوم غفران الهی و 

برای بازماندگان صبر و شکیبایی مسئلت کرد.

اخبار کوتاه

یک کارشناس فوتبال می گوید ایران در حدود ۲۰ تا ۳۰ 
درصد شانس صعود از مرحله گروهی جام جهانی را دارد.

رضا وطنخــواه در گفت وگو با ایســنا، درباره هم گروهی 
ایران با تیم های ملی انگلیــس، آمریکا و برنده پلی آف اروپا 
)برنــده دیدار ولــز – اوکراین یا اســکاتلند( در جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر گفــت: به نظرم خوب بــود. در جام جهانی که 
تیم ورامیــن نمی آید و روبروی ما قــرار نمی گیرد. در گروه 
متوســطی هستیم. گروه مان نه قوی اســت و نه ضعیف. به 
خصوص که با آمریکا یک بار بازی کردیم. طبیعتا همه اهالی 
فوتبال بازی های تیم های انگلیســی را بیش از هر مسابقات 
دیگری تماشــا کرده ایم. تیم بعدی هم قرار است از پلی آف 
اروپا بیاید، قطعا تیم خوبی اســت. نمی تــوان از قدرت ولز، 
اسکاتلند یا اوکراین گذشت. با این حال اگر باهوش باشیم و 
از فرصت هایمان استفاده کنیم و بدشانسی نیاوریم، می توانیم 
موفق شویم. وی درباره قدرت انگلیس و موفقیت این تیم در 
مســابقات اخیر گفت: در هر حال انگلیس را نباید دست کم 
بگیریم. آنها مهد فوتبال هســتند و جام جهانی را هم کسب 
کرده اند. در مســابقات اخیر خود هم موفق بوده اند و نســل 
خوبی از بازیکنان را در اختیار دارند. انگلیس دارای پیشــینه 
غنی در فوتبال است. در عین حال اگر شانس داشته باشیم و 
خوب هم بازی کنیم ممکن است در حدود ۲۰ تا ۳۰ درصد 
شــانس برای صعود به مرحله بعد جام جهانی داشته باشیم. 

نباید خودمان را فریب بدهیم و بگوییم شانسمان زیاد است.
این کارشناس فوتبال درباره اهمیت بازی نخست در جام 
جهانی که ایران بایــد مقابل انگلیس برگزار کند اظهار کرد: 
بازی اول تعیین کننده است. مسلما نتیجه بازی روی شرایط 
روحــی و روانی تیم تاثیر می گذارد. فکر می کنم تیم ملی در 
بازی اول تدافعی ظاهر شود تا حداقل یک امتیاز از این دیدار 
به دســت آورد. نمی توانیم دروغ بگوییــم. برای زنده ماندن 
امیدهایمان باید تدافعی بازی کنیم. آرزوی من این است که 
قهرمان جام جهانی شــویم اما از آرزو تا واقعیت فاصله بسیار 

است. اگر به مرحله دوم برویم پیشرفت زیادی کرده ایم.
او در واکنش به اینکه اسکوچیچ مخالفان و موافقان بسیاری 
دارد گفت: او با تیم ملی نتیجه گرفته است. نمی خواهم زیاد 
در کارش دخالت کنم. دوست داشتم مربی ما در جام جهانی 
ایرانی باشــد اما این آقا هم تیم مــا را به جام جهانی برده و 

نقطه ضعفی در کارش نداشــته است. یک عده ایراد آنچنانی 
می گیرند که مســابقات جام جهانی فرق دارد و باید تفکرات 
مربی بهتر باشد اما نمی دانم چه دست هایی در کار است که 
با او مخالفند. وطنخواه با اشاره به شرایط تیم ملی گفت: تیم 
ملی پرمهره شــده و بازیکنان ما در اروپا بازی می کنند اما به 
عنوان ایرانی دوست دارم آمریکا و انگلیس را ببریم. ما ایرانی 

هستم و دوست داریم مملکتمان در مسابقات موفق شود.
شانس به ایران رو کرده است

عضو تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی ۱۹۹۸ فرانسه 
می گوید ایــران در گروه خوبی قرار گرفته و بعد از یک دوره 

سخت، این بار شانس به تیم ملی رو کرده است.
فرشاد  فلاحت زاده در گفت وگو با ایسنا، درباره هم گروهی 
ایران بــا انگلیس، آمریکا و برنده پلــی آف اروپا که از میان 
تیم های ولز، اوکراین و اسکاتلند خواهد بود، گفت: هر تیمی 
که به جام جهانی می آید، کیفیــت خوبی دارد. همه تیم ها 
بازیکنان و مربیــان بزرگی دارند. بالاخره بعــد از یک دوره 
سخت، در این دوره قرعه خوبی داریم. این بار شانس به ما رو 
کرده است و اگر حواسمان را جمع کنیم و بدشانسی نیاوریم 
و حمایت های لازم هم وجود داشته باشد، فکر می کنم بتوانیم 

برای اولین بار از گروهمان صعود کنیم.
وی دربــاره حضور انگلیس در گروه ایران که بعد از تغییر 
و تحولات ســال های گذشته، توانسته در دور تورنمنت اخیر 
فوتبالی نتایج خوبی را کسب کند گفت: انگلیس قدرتمندترین 
تیم گروه است. آن ها در سال های دور هم با بدشانسی نتیجه 
نمی گرفتند. در ۱۹۸۶ با بدشانســی و »دســت خدا« )گل 
مارادونا که با دســت زده شد( حذف شــدند. در ۲۰۱۰ داور 
گل سالم لمپارد به آلمان را ندید. در ۲۰۰۶ هم در پنالتی ها 
حذف شدند. به طور کلی خوش شانس نبوده اند اما همیشه 
تیم خوبی داشــتند. فکر می کنم در این دوره هم انگلیس تا 

مراحل پایانی جام خواهد رفت.
این کارشــناس فوتبال درباره بازی بــا انگلیس در اولین 
دیدار جام اظهار کرد: ایران باید روی به بازی بســته بیاورد. 
ارسال از جناحین و ضربات سر یکی از رایج ترین تاکتیک های 
انگلیســی ها برای گلزنی اســت و به همین میــزان از عمق 
خط دفاعی آســیب پذیر هستند. درســت است که فوتبال 
اتوبوسی چندان طرفداری ندارد اما باید در یک سوم دفاعی 
خودمان متمرکز شویم و چشم به ضد حملات داشته باشیم. 
فلاحت زاده درباره هم گروهی با آمریکا و تغییر نسل در فوتبال 

این کشور گفت: اکثر بازیکنان آمریکا در خارج از این کشور 
بازی می کنند. در ۱۹۹۸ فرانسه هم آن ها تیم خوبی داشتند 
اما گل حمید استیلی و در ادامه ضد حمله مهدوی کیا شیرازه 
این تیم را به هم ریخت. در آن دوره بازی رنگ و بوی سیاسی 
گرفته بود و ما همه تلاشــمان را گذاشته بودیم که بازی را 
ببریم. الان هم بازی حیثیتی است. درست است که می گویند 
بازی را حساس نکنید اما همیشه قبل از داربی تهران هم این 
حرف را می زنند و کســی توجهی به آن نمی کند. ما در این 
دیدار علاوه بر مســائل سیاسی و حیثیتی به سه امتیاز فکر 
می کنیم. او ادامه داد: اگر باهوش باشیم می توانیم سه امتیاز 
را از این تیم بگیریم. ایران هم تیم جوان و با تجربه ای است. 
فکر می کنم می توانیم از پــس بازی با آمریکا بر بیاییم. باید 

خیلی باهوش بازی کنیم.
این کارشــناس فوتبال درباره شانس ایران برای موفقیت 
در این جام توضیح داد: اگر تدارکات خوبی داشــته باشیم و 
برنامه ریزی مناســبی انجام دهیم، می توانیم موفق شویم. در 
حــال حاضر با نگاه به ادوار گذشــته جام های جهانی، ما در 
گروه خوبی قرار گرفته ایم. باید تیم مان را برای هشت ماه بعد 
آماده کنیم. باید خوش شانس باشیم که بازیکنان مان مصدوم 
نشوند و در بهترین شرایط خود حضور داشته باشند. موفقیت 

در جام جهانی به شانس هم بستگی دارد.
فلاحت زاده دربــاره گمانه زنی ها دربــاره ماندن یا رفتن 
اسکوچیچ اظهار کرد: در فوتبال ایران هر چیزی ممکن است. 
ایویچ این همه زحمت کشــید و تیــم را به جام جهانی برد. 
نفراتــش را انتخاب کرد و یک بازی را به آ.اس رم واگذار کرد 
و شــبانه او را برداشــتند و جلال طالبی را آوردند که قبل از 
آن جایی نبود. ایویچ گریه می کرد. تیمســار نوآموز و صفایی 
فراهانی که خدا از آن ها نگذرد، پشت آن برنامه بودند. طالبی 
جزییات مربیگری را هم نمی دانســت و تیم را به هم ریخته 
بود. او بازیکنان را هم نمی شناخت. اگر ایویچ سرمربی ایران 
بود، می توانســتیم از دور گروهی صعود کنیم. بازیکن سابق 
تیم ملی فوتبال ایران درباره اسکوچیچ گفت: هر چیزی امکان 
دارد. الان ماجدی یک مدیر به روز و خوب اســت که به تمام 
مســائل توجه دارد. اگر بتوانیم یــک مربی بهتر و با دانش تر 
بیاوریم که اسکوچیچ دستیار او شود، هیچ اشکالی ندارد. در 

ایران هم مربیان خوبی داریم.

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس می گوید در فوتبال 
امروز کسی نمی تواند جلوی قهرمانی تیمی را بگیرد.

مرتضی کرمانی مقدم در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط 
پرســپولیس اظهار کرد: با توجه به تساوی استقلال برابر 
پیکان، پرســپولیس فرصت خوبی داشت که با برتری برابر 
هــوادار فاصله را کم کند اما این اتفاق رخ نداد. با این حال 
فاصله کم نشــد اما هنوز امیدها زنده است. من امیدوارم و 

فکر می کنم استقلال باز هم امتیاز از دست می دهد.
وی افزود: پرسپولیس برابر هوادار فرصت های خوبی را 
به دســت آورد اما نتوانست از فرصت هایش به خوبی بهره 
ببرد و برنده بازی شــود. فوتبال همین است. گاهی هرچه 
می زنید به گل تبدیل نمی شــود. نمی دانم چرا بازیکنان با 
استرس بازی می کنند؟ آنها نباید به نتایج دیگر تیم ها فکر 

کننــد و باید فقط به دنبال این باشــند که بازی خود را با 
پیروزی پشت سر بگذارند. الان شش هفته تا پایان بازی ها 
زمان باقی مانده و هیچ چیز تمام نشده است. پرسپولیس 

می تواند در بازی های باقی مانده به استقلال برسد.
او درباره عملکرد مهاجمان پرسپولیس هم گفت: گاهی 
رخ می دهد مهاجــم فرصت هایی را به گل تبدیل می کند 
که کســی انتظار ندارد اما گاهی هم فرصت های ســاده را 
به گل تبدیل نمی کنند. زیبایی فوتبال به همین اســت. با 
این حال فکر می کنم اگر مهدی عبدی بیشــتر بازی کند، 
بهتر می تواند به پرســپولیس کمک کند. او بازیکن خوبی 
است که گل زدن با بلد است. کرمانی مقدم درباره عملکرد 
تمیروف هم گفت: دربــاره این بازیکن باید کادر فنی نظر 
بدهد. به هر حال او با سلیقه کادر فنی به تیم آمده و بازی 

می کند اما  من فوتبال او را نمی پســندم. او بازیکنی است 
که دوندگی بالایی دارد اما گلزن نیســت. شاید مربیان از 
او بــازی می گیرند که مقابل مدافعان حریف دوندگی کند 
و آنها را مشــغول کند اما به هر حال مهاج گلزنی نیست. 
پرســپولیس به برد نیاز دارد و باید از مهاجمانی استفاده 

کند که در گلزنی برتر هستند.
وی درباره اینکــه برخی مربیان می گویند نمی خواهند 
تیمشان قهرمان شود هم گفت: این حرف ها زده می شود و 
هر سال می گویند نمی خواهند ما قهرمان بشویم. گاهی هم 
اشتباهات داوری هم در این صحبت های مربیان تاثیر دارد. 
در فوتبال امروز دیگر کسی نمی تواند جلوی قهرمانی تیمی 
را بگیرد. کرمانی مقدم همچنیــن گفت: برخی می گویند 
پرســپولیس شانسی برای قهرمانی ندارد اما من این حرف  

را قبول ندارم. پرسپولیس هم شانس قهرمانی دارد و باید 
با انگیزه بازی کند و بازی هایش را ببرد. هنوز شــش هفته 
تا پایان فصل باقی مانده اســت و اســتقلال هم بازی های 
ســختی پیش رو دارد و قطعا امتیاز از دست می دهد. در 

فوتبال هم هیچ چیز قابل پیشبینی و قطعی نیست.

امیدوار باشیم یا خودمان را فریب ندهیم؟!

شانس ایران در جام جهانی چقدر است؟

کرمانی مقدم: 

کسی نمی تواند جلوی قهرمانی تیمی را بگیرد

باشــگاه پرســپولیس در پی حکمی که از 
سوی کمیته انضباطی صادر شد، در اطلاعیه ای 

موضع خود را در قبال این حکم اعلام کرد.
به گزارش ایســنا و به نقل از سایت رسمی 
باشــگاه پرســپولیس، در پی احکام صادره از 
ســوی کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال که 
تحت ریاست میرشاد ماجدی بازیکن و مسوول 
سابق باشگاه استقلال قرار دارد، در اطلاعیه ای 

موضع خود را اعلام کرد.
در ایــن اطلاعیه آمده اســت؛ آفتاب آمد 
دلیل آفتاب. اتفاقاتی که امروز در ادامه سلسله 
اتفاقات گذشته روی داد، مصداق همان مثلی 
بود که عنوان شــد. همچنیــن گواهی بود بر 
اعتراضات دردمندانه پرسپولیس در یک سالی 
که گذشــت و قبل از آن نیز وجود داشت ولی 
نه این گونه همه جانبه. پرسپولیس قبل از این 

نیز از دل آتش گذشت تا به قهرمانی رسید.
ســرمربی پرســپولیس، بعــد از ایــن که 
کمیته های فدراسیون فوتبال و ارکان قضایی 
واکنش بــه رفتار ســرمربی تیــم رقیب در 
بازی های قبل تر نداشــتند، در دربی به اقدام 
عجیب تیم داوری که باعث شــد اســتقلال 
بتواند به تیم ۱۰ نفره پرســپولیس گل بزند و 
از شکســت فرار کند، اعتراض کرد. موضوعی 
کــه قاعدتا باید مورد بررســی قرار می گرفت. 
گل محمدی نه داور را هل داد و نه بازیکن تیم 
حریف را مانند آن چــه از طرف مقابل دیدیم 
ضرب و شتم کرد. با این وجود عذرخواهی کرد 

و ۶ جلسه هم محروم شد!
تاسف بار است که دیگران به سبک و سیاق 
دیگری عمــل می کنند. عذر هم نمی خواهند. 

تمــام ارکان فوتبال را مداوم متهم می کنند و 
اصلا مشــمول چنین محرومیتی نمی شوند! 
حیرت زده ایــم و خوب می دانیم که آن چه به 

جایی نمی رسد، فریاد است.
عجبا که این ۶ جلسه محرومیت چه تقارن 
جالبی دارد؛ که به نظر پرسپولیس این روزها 
همه مصیبت ها را می کشــد تــا قهرمانی های 
پیاپی اش به این عدد نرســد. آیا این یک پیام 
و اشــاره و نشانی اســت؟ ما نظری نداریم و 
همه چیز را به وجدان جامعه می ســپاریم که 

می تواند همه چیز را مرور کند.
نکته بســیار است. مثلا این که قبل از این 
ورود سرمربی به داخل زمین و تغییر تصمیم 
داور را در کدام مسابقه و از سرمربی کدام تیم 
دیدیم؟ چه شــد به ماجــرای بازی گل گهر و 
اســتقلال ورود نشد در حالی که روزها قبل از 
دربی اتفاق افتاد؟ اگر رسیدگی و عدالت اجرا 
می شد آیا سرمربی تیم رقیب اصلا می توانست 
در دربی روی نیمکت بنشــیند؟ اگر قرار نبود 
برای سرمربی پرســپولیس به خاطر ورود به 
زمین جلسه محرومیت بریده شود، آیا اصلا به 
آن ماجراها پرداخته می شــد تا برای وضعیتی 
مشابه یک جلســه محرومیت تعلیقی در نظر 

گرفته شود؟
راســتی چه می شــود که مربی تیم خاص 
می توانــد در جریان همان دربــی، به بازیکن 
پرسپولیس حمله کند و حداقل حکم ممکن 
را بگیرد و رفتار بازیکنی چون محمد دانشگر 
در قبال تماشاگران پرسپولیس، به کلی نادیده 
گرفته شــود؟ جالب است باشــگاه رقیب در 
بیانیه اش به ماده ۹۲ اشــاره می کند، ماده ای 

که مصداق رسیدگی به تخلف مربی شان است.
بهزاد غلامپــور یک بار به فرشــاد فرجی 
سیلی زد و این بار هم مهدی ترابی را هل داد، 
آیا طبق ماده ۹۲ تکرار تخلف، مجازاتش یک 

جلسه است؟
راســتی چرا ماجرای آن فایــل صوتی در 
ارتباط با احکام اعطای امتیاز به استقلال مورد 

رسیدگی قرار نمی گیرد؟
در چنین شــرایطی باشگاه رقیب باید هم 
طلبکارانه، بیانیه بدهد، در روزی که همه چیز 
عیان و عریان شــده اســت. بیاینه ای سر تا پا 
اشــتباه و از سر دســتپاچگی؛ به عنوان مثال 
به جای ماده ۵۵ به ماده ۵۴ اشــاره کرده اند 
که این ماده یک جلســه محرومیت را در نظر 

گرفته است.
ســوال مهم ما این اســت؛ ماجرای اردوی 
کذایــی و معــروف در دبی چه بــود که وزیر 
ورزش هــم در یــک مقطع از اتفاقــات اردو 
ابراز شــرم کرد؟ چرا به آن رســیدگی نشد؟ 
به صراحت اعــلام می کنیم اگر با خاطیان آن 
پرونده برخورد نشــود مستنداتی را در اختیار 
مراجــع قضایــی می گذاریم که خــواب را از 

خوشگذران ها بگیرد.
چه شــد که سرمربی همین تیم در صفحه 
رســمی خود در اینســتاگرام انواع و اقســام 
تهمت ها را به آقای ســیدعلی داور دربی زد و 
از ویلا و مدرســه فوتبال و کار در شــهرداری 
و ویزای اســپانیا و ... حرف زد اما هیچ اتفاقی 
برایــش نیفتــاد؟ این تهمت ها چند جلســه 

محرومیت داشت؟
چگونه اســت که همین تیم در نیم فصل 

دوم حتی یک برد بدون مســأله هم نداشته؟ 
به گواه کارشناسان در همه آن بازی ها اشتباه 
داوری به کمک شان آمده و اکنون هم اینطور 
بیانیــه می دهند تا همه یادشــان برود از چه 
کمک های داوری بی شماری در این فصل بهره 

برده اند.
سوال مهم از کمیته انضباطی این است که 
رای به این مهمی که قاعدتا به غیر از اعضای 
آن کمیته فرد دیگری حتی در فدراسیون نباید 
از آن خبردار باشــد چطور سه ساعت پیش از 
انتشــار رسمی در اختیار منصوبین تیم رقیب 
و صفحات هواداری آنها رســیده است؟ طبق 
بند ۱۴ ماده ۲۱ مقررات انضباطی، انتشار رای 
قبل از امضاء و ابلاغ آن توســط هر شخص به 
طور کلی ممنوع و در حکم افشای اسرار است.

این روزها یک تیم مورد حمایت مصونیت 
دارد و یک تیم هم پرسپولیس است که هیچ 
محدودیتی برای اقدام علیه آن وجود ندارد و 

مشکل همان عدد ۶ است.
در تمــام این مــدت شــاهد بوده ایم هر 
حق خواهی و درخواســت عدالتــی از جانب 
پرســپولیس، به پیامدهای شــدیدتری منجر 
شده اســت و شــاید این بار هم باید منتظر 
باشــیم ولی باز در گوشه ذهن مان امیدواریم، 
عدالــت از یک جایی نور امیــد را بر فوتبال و 
لیگ بتاباند و به طور قطع بعد از قادر و عادل 
مطلق که همه این هــا را می بیند، نگاه مان به 
فدراسیون فوتبال و شخص آقای ماجدی است 
که همه این ابهامات و نسبت های رنگی بودن 

فدراسیون را تغییر دهد.

پرسپولیس به حکم کمیته انضباطی برای سرمربی سرخ ها اعتراض کرد

با این رای همه چیز عیان شد

ســرمربی فولاد می گوید تیمش مقابل الغرافه بدشانس 
بوده است.

به گزارش ایســنا، جواد نکونام ســرمربی تیم فوتبال 

فولاد ایران بعد از تساوی تیمش مقابل الغرافه، گفت: تیم 
ما می توانســت بازی را ببرد و اگر بــا اختلاف ۲ یا ۳ گل 

می بردیم نتیجه عادلانه ای رقم خورده بود.

وی بیــان کرد: ما توانســتیم تیم خــوب، پرمهره و با 
بازیکنان تــاپ الغرافه را کنترل کنیــم و آن ها را مجبور 
کردیــم که تنها دفاع کنند. ما می دانســتیم حریف علاوه 
بر این که دفاع می کند در ضد حمله و ضربات ایستگاهی 
نیز به دلیل بازیکنانی که دارند، می توانند خطرناک باشند 
اما توانســتیم آن ها را کنترل کنیم. ســرمربی تیم فوتبال 
فولاد ایران گفت: ما در مالکیت توپ و ایجاد موقعیت هم 
توانســتیم به فرصت های خوبی دست پیدا کنیم اما امروز 
واقعا بدشــانس بودیم و ۲ امتیاز را با بدشانســی از دست 
دادیم. وی افزود: ســرمربی الغرافه از فوتبال ایران شناخت 
دارد و مربی صاحب ســبکی است اما تیم ما نشان داد که 
می تواند هر تیمی را تحت فشــار قرار دهد و نشان دادیم 
اگر بدشانسی نیاوریم، می توانیم به موفقیت برسیم. امروز 
شانس به ما کمک نکرد و در ضربات آخر دقت نداشتیم و 
همین باعث شد به یک امتیاز برسیم. از این که موقعیت ها 
را گل نکردیم ناراضی هســتم امــا از عملکرد بازیکنانم و 

دوندگی شان در این هوای گرم و با رطوبت رضایت دارم.
نکونام اضافه کرد: هدف و برنامه ما کاملا مشخص است. 
در این بازی ســعی کردیم به گل برسیم. شش بازی است 
و نیاز اســت که در تمام بازی ها تمرکز داشته باشیم. بازی 
با الغرافه تمام شــد و برای ما تجربه شد. تمام برنامه و فکر 
ما روی بازی آینده است زیرا تیم ما عملکرد خوبی داشت 
و فکر می کنم همه تیم ما را برای این بازی خوب تحسین 
می کنند. وی عنوان کــرد: مقابل تیمی که در زمین خود 
با ۱۱ نفر دفاع می کند،  بــازی کردیم و اینکه بتوانیم در 
کل بازی موقعیت ایجاد کنیم، سخت است ولی توانستیم 
حریف را هم با ســتاره هایش کنترل کنیم و هم موقعیت 
ایجاد کردیم، ضمن این که آن ها را مجبور کردیم که فقط 
دفاع کنند. الغرافه خط حمله بسیار خطرناکی دارد و گلر 
ما در این بازی یک بار هم توپی در چارچوب نگرفت. تیم 
ما موفق شد موقعیت های خیلی خوبی خلق  کند. نگاه ما 

به آینده و بازی بعد است.

نکونام: 

با اختلاف می توانستیم الغرافه را شکست دهیم


